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Protokoll fört vid styrelsemöte för KogVet 

Datum 2018-10-26 

Närvarande: Jonas Hilmerson, Patricia Lindblad, Erik Kindberg, Anton Björnqvist, Alexander Löfstrand, 
Alexander Melbi. Hampus Arvå, Katarina Iversen, Martin Lind. 

Frånvarande: Wilhelm Brodin, Maja Lindberg. 

Plats och tid: R26 C-Huset, 10-12. 

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 

Mötets ordförande Patricia Lindblad förklarade mötet öppnat. 

§ 1.1 ADJUNGERINGAR 

Inga adjungeringar. 

§ 1.2 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNINGEN 

Styrelsen beslutar att godkänna dagordningen. 

§ 1.3 VAL AV MÖTESSEKRETERARE 

Alexander Löfstrand väljs som mötessekreterare. 

§ 1.4 VAL AV TVÅ JUSTERARE 

Till att justera protokollet valdes Anton Björnqvist och Erik Kindberg. 

§ 2 BORDET RUNT 

§ 2.1 ORDFÖRANDE 

Varit på popveckan tillsammans med Generalen. Det var dock inte särskilt givande eftersom 
knappt någon dök upp. Ansvariga bad om ursäkt efteråt och var lika konfunderade som 
Ordförande och Generalen. 

§ 2.2 VICE ORDFÖRANDE 

Bokat SAFT. 

§ 2.3 KASSÖR  

Rutinarbete. 

§ 2.4 UB 

Planerat studiestuga den 31 oktober 2018.  

§ 2.5 AMO 

Ej närvarande. 

§ 2.6 MAFA 

Genomfört mästeriworkshop, och en andra kommer att ske under studiestugan den 31 oktober 
2018. 

§ 2.7 MIO 

Haft mysevent på East Sweden Game som var väldigt framgångsrikt. 
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§ 2.8 INFORMATÖR 

Webbgruppen väntar på svar för implementation av röstningssystem. 

§ 2.9 CHEF 

Rutinarbete inför CK. 

§ 2.10 GENERAL 

Ej närvarande. 

§ 2.11 SEKRETERARE 

Rutinarbete. 

§ 3 INFO OM SEKT 

Ingen sektion hade skrivit under sektionsavtal, gjordes under mötet. 

Förråd byggs i B-huset, kan vara av intresse för sektionen. 

Föreslagits att ha tentastugor inför första tentan man skriver. 

Den 7:e December är det en företagsmässa på Creactive, vi bör skicka två representanter dit.  

StuFF kommer att införa flerårsmedlemskap. 

StuFF utvecklar en applikation för att skanna medlemskap som förhoppningsvis är klar till våren. 
Tillsvidare måste utskrivna listor användas. 

§ 4 ÅRSMÖTE 

Mycket som händer och som ska planeras. Mötet diskuterade budget och årsberättelse. UB, Vice 
samt Ordförande kommer att detaljplanera. 

§ 5 TESTAMENTEN 

Finns en mall för testamenten som var förra årets SU-projekt. Styrelsen ämnar att göra dessa 
under studiestuga i november. 

§ 6 SIGMA 

Sigma var nöjda med hur trycket på väskorna blev. De vill ha en lunchföreläsning, möjligen i vår.  

§ 7 MÄSTERIWORKSHOP 

En till mästeriworkshop kommer att äga rum snarast. Kanske behöver ta med material som vi 
kan pyssla med. Var många idéer förra gången som behöver konkretiseras mer.  

§ 8 REGISTRERING AV POÄNG 

De som går andra året på programmet har haft problem med att få sina kurser registrerade av 
Jody. Tas upp på programrådet den 6:e december.  

 

 

§ 9 ÖVRIGA FRÅGOR 

Inga övriga frågor. 
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§ 10 NÄSTA MÖTE 

Nästa möte är 13-15 den 15:e November. 

§ 11 MÖTETS AVSLUTANDE 

Mötets ordförande Patricia Lindblad förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

Sekreterare: Alexander Löfstrand   

……………………………   

Justerare: Erik Kindberg  Justerare: Anton Björnqvist 

……………………………   …………………………… 

 

 

 

 

 

 




